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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Gielddastivra/Kommunestyret 

Møtested: kommunestyresalen, Nesseby rådhus 

Dato: 19.08.2015 

Tid: 18:00 
 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Knut Inge Store LEDER A 

Hanne Iversen MEDL A 

Ina Kristine Store MEDL A 

Magnhild I Mathisen MEDL A 

Jan Hansen  MEDL A 

Jørn Stefan Opdahl MEDL A 

Jarle Andreassen MEDL FRP 

Marit Kjærstad MEDL TVP 

Oddvar Betten NESTL SV 

Anja A. I. Pedersen Noste MEDL SFP 

Linn Jeanne Muotka MEDL SV 

Tone Lise Roska MEDL H 

 

    

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

   

Tor Gunnar Henriksen MEDL H 

Torgeir Olsen  MEDL FRP 

Siv Annie mathisen    

   

   

   

   

   

   

   

   

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

MariAnn Nilsen Tor Gunnar Henriksen  H 

   

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

  

Ibrahima Mboob  Rådmann  
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Saksnr Innhold 

PS 24/15 Godkjenning av innkalling og saksliste 

PS 25/15 Valg av to til å underskrive møteprotokollen 
PS 26/15 Referater 

RS 6/15 Kommunereformen i Øst-Finnmark - Oppstartsmøte 06.08 2015 i Vadsø 

PS 27/15 Årsbudsjett 2016, økonomiplan 2016 - 2019, milepæl 1 og 2 
PS 28/15 Finansiering av utomhusarbeider - Nesseby Helsesenter 

PS 29/15 Legesamarbeid 

PS 30/15 Økonomirapport - 31.07.2015 
PS 31/15 B-sak      World Wide Pilot – Fornyelse av avtale vedr uttak av vann fra Karlebotn vannverk 

 

 

PS 24/15 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 19.08.2015  

Innkalling og saksliste godkjent. 

 

 

 

PS 25/15 Valg av to til å underskrive møteprotokollen 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 19.08.2015  

Behandling:  

 

Jarle Andreassen og Magnhild Mathisen valgt til å underskrive protokollen. 

 

 

 

 

 

PS 26/15 Referater 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 19.08.2015  

Behandling: 

 

RS 6/15 Kommunereformen i Øst-Finnmark - Oppstartsmøte 06.08 2015 i Vadsø 

Tatt til orientering. 

 

RS  /15 Rovdyrforvaltning:  

 

Med bakgrunn i at ordførerene i Sør-Varanger, Nesseby og Tana krever at miljøverndepartementet tar et betydelig 

større ansvar for rovdyrforvaltningen vedtok kommunestyret i Nesseby kommune følgende støtteuttalelse:  

 

Uttalelse fra Nesseby kommunestyre vedrørende rovdyrforvaltning:  

 

Nesseby kommunestyre støtter nedenfor stående uttalelse fra ordførerne i Sør-Varanger, Tana og Nesseby:  

 

Det er svært problematisk for bøndene i våre kommuner at MD på kort varsel gjør endringer i hvordan 

organiseringen av jakt kan finansieres. Spesielt fordi Sør-Varanger, Nesseby og Tana, lenge har jobbet for å få på 

plass en god lokal organisering for felling av rovdyr som gjør skade og dreper sau. Flere bjørn herjer i saueflokker 

som er på utmarksbeiter. Bøndene lider store tap og husdyr utsettes for store lidelser. 

 

Vi synes også det er meget underlig at midler fra Rovviltforebyggende tiltak ikke kan brukes til administrering eller 

til lønn. Spesielt fordi byråkratiet som staten selv har opprettet for å kunne ta ut rovdyr er meget krevende. 
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Tidligere fikk kommunene penger til å ta ansvar for jaktlag hvor både kvalitet, sikkerhet og beredskap hadde fokus. 

Det var en krevende oppgave som både kostet penger og ressurser. Da vi endelig fikk de kommunale jaktlagene på 

plass, så laget man retningslinjer som vanskeliggjør arbeidet  

 

Vi synes at MD burde lytte mer til rovviltnemdene som også mener at dette er et statlig ansvar. Da blir det helt feil å 

pålegge kommunene disse kostnadene.  

 

Når kommunene ikke har kommunale jaktlag er det bonden selv som må ta ansvar for administrering og innhenting 

av jaktlag, men han får ikke penger til å lønne dem. De midler man får kan (15.000 pr felling) kan kun brukes til 

utstyr. 

 

Vi ønsker sterkt et interkommunalt samarbeid, noe som vi også har jobbet sammen om. Men når alle 

administrasjonskostnader ilegges en kommunene er ikke dette aktuelt. 

 

Vertskommunen investerte mye ressurser i å få satt opp vaktordninger, opplæring samt vedlikehold av ferdigheter 

og kvalitet for jegerne. Alle som var med i denne ordningen måtte søke på jobben. De som ble godkjent måtte 

ukentlig på skytebanen for å trene for å kunne delta. En annen utfordring er å ha godkjent hund, det finnes ikke i 

dag noen ordninger for å sikre at jaktlagene har godkjent og skikket hund. 

 

Høsten nærmer seg og det betyr også at bjørnen trenger mye næring før vinteren. Dessverre trur jeg vi kan forvente 

oss ytterligere tap av beitedyr. Vi forventer at MD rydder opp og tillater at man kan benytte allerede tilgjengelige 

midler til å administrere, organisere og innhente jaktlag. 

 

Ordførerne i Sør-Varanger, Nesseby og Tana 

Forslag til tilleggsuttalelse fra Jan Hansen AP: Kommunestyret ber fylkesmannen og klima og miljødirektoratet 

rydde opp i et tungrodd byråkrati for felling av rovdyr. 

 

Uttalelsene sendes Fylkesmannen i Finnmark, klima og miljødirketoratet og Rovviltnemnda  

 

 

Uttalelsen fra Kommunestyret i Nesseby lyder:  

 

Nesseby kommunestyre støtter nedenfor stående uttalelse fra ordførerne i Sør-Varanger, Tana og Nesseby:  

 

Det er svært problematisk for bøndene i våre kommuner at MD på kort varsel gjør endringer i hvordan 

organiseringen av jakt kan finansieres. Spesielt fordi Sør-Varanger, Nesseby og Tana, lenge har jobbet for å 

få på plass en god lokal organisering for felling av rovdyr som gjør skade og dreper sau. Flere bjørn herjer i 

saueflokker som er på utmarksbeiter. Bøndene lider store tap og husdyr utsettes for store lidelser. 
 

Vi synes også det er meget underlig at midler fra Rovviltforebyggende tiltak ikke kan brukes til administrering eller 

til lønn. Spesielt fordi byråkratiet som staten selv har opprettet for å kunne ta ut rovdyr er meget krevende. 

 

Tidligere fikk kommunene penger til å ta ansvar for jaktlag hvor både kvalitet, sikkerhet og beredskap hadde fokus. 

Det var en krevende oppgave som både kostet penger og ressurser. Da vi endelig fikk de kommunale jaktlagene på 

plass, så laget man retningslinjer som vanskeliggjør arbeidet  

 

Vi synes at MD burde lytte mer til rovviltnemdene som også mener at dette er et statlig ansvar. Da blir det helt feil å 

pålegge kommunene disse kostnadene.  

 

Når kommunene ikke har kommunale jaktlag er det bonden selv som må ta ansvar for administrering og innhenting 

av jaktlag, men han får ikke penger til å lønne dem. De midler man får kan (15.000 pr felling) kan kun brukes til 

utstyr. 

 

Vi ønsker sterkt et interkommunalt samarbeid, noe som vi også har jobbet sammen om. Men når alle 

administrasjonskostnader ilegges en kommunene er ikke dette aktuelt. 

 

Vertskommunen investerte mye ressurser i å få satt opp vaktordninger, opplæring samt vedlikehold av ferdigheter 

og kvalitet for jegerne. Alle som var med i denne ordningen måtte søke på jobben. De som ble godkjent måtte 

ukentlig på skytebanen for å trene for å kunne delta. En annen utfordring er å ha godkjent hund, det finnes ikke i 

dag noen ordninger for å sikre at jaktlagene har godkjent og skikket hund. 
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Høsten nærmer seg og det betyr også at bjørnen trenger mye næring før vinteren. Dessverre trur jeg vi at vi kan 

forvente oss ytterligere tap av beitedyr. Vi forventer at MD rydder opp og tillater at man kan benytte allerede 

tilgjengelige midler til å administrere, organisere og innhente jaktlag. 

 

Kommunestyret ber fylkesmannen og klima og miljødirektoratet rydde opp i et tungrodd byråkrati for felling av 

rovdyr. 

 

 

 

PS 27/15 Årsbudsjett 2016, økonomiplan 2016 - 2019, milepæl 1 og 2 

Rådmannens innstilling 

1. Nesseby kommunestyre bestiller nærmere utredning av følgende tiltak: 

 

 Utbedring og vedlikehold av kommunale veier. 

 Vedlikehold av kommunale eiendommer. 

 Interkommunalt samarbeid barnevern 

 Tilleggsressurser oppvekst – vedtatt tidligere og legges i budsjettet for 2016. 

 Vestreelvebruen, vedlikehold – kr 100 000,- til forprosjektering. 

 Vedlikehold og utbedring av kommunehuset med ventilasjonsanlegg – kr 100 000,- til 

forprosjektering. 

 Pålegg om retting/lukking av avvik på brannvernområdet. 

 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 19.08.2015  

Behandling: 

 

Forslag fra Tverrpolitisk liste og Høyre:  

Vi bestiller kostnadsoverslag for etablering av gang og sykkelveg fra Varangerbotn til Nesseby 

 

Forslag fra Tverrpolitisk liste og Høyre:  

Gang og sykkelvei mellom Varangerbotn og nesseby må innarbeides i kommunens trafikksikkerhetsplan 

 

Forslag fra Samefolkets parti:  

Vurdere/utrede en styrking av kulturskoletilbudet/aktiviteter for barn, ungdom og unge voksne. Utvide tilbudet med 

for eksempel en teaterscene, duodjiitilbud evt. Andre aktiviteter. 

 

Forslag fra tverrpolitisk liste: 

Ønsker at skolefrukt til elevene vurderes i forbindelse med årsbudsjett fra 2016.  

 

Forslag fra tverrpolitisk liste: 

Ønsker at kommunen vurderer å sette av Kr: 150000,- som gis til ungdom og studenter som søker sommerjobb i 

Nesseby kommune. Det private næringsliv kan også søke på disse midlene for å få dekket deler av lønnsutgifter. 

Dette for å gi et tilbud til flest mulig ungdom/studenter.  

 

Forslag fra Høyre 

1) Samfunns og næringsutviklingsområdet styrkes ved at kr 100 000,- øremerkes til kompetansehevende 

tiltak blant de ansatte.  

2) Trafikksikkerhetstiltak i samarbeid med Statens vegvesen:  

a. Rydding av skog og kratt langs E6 for å hindre påkjørsel av hjortehvilt  

b. I samarbeid med statens reindrifta igangsette et forprosjekt for sperregjerde på nordsiden av E6 

fra Varangerbotn til Rovevann. 

c. Kr 100 000,- settes av til disse tiltakene i 2016   

 

 

Votering: 

Forslagene ble enstemmig vedtatt 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 
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1. Nesseby kommunestyre bestiller nærmere utredning av følgende tiltak: 

 

 Utbedring og vedlikehold av kommunale veier. 

 Vedlikehold av kommunale eiendommer. 

 Interkommunalt samarbeid barnevern 

 Tilleggsressurser oppvekst – vedtatt tidligere og legges i budsjettet for 2016. 

 Vestreelvebruen, vedlikehold – kr 100 000,- til forprosjektering. 

 Vedlikehold og utbedring av kommunehuset med ventilasjonsanlegg – kr 100 000,- til 

forprosjektering. 

 Pålegg om retting/lukking av avvik på brannvernområdet. 

 Bestiller kostnadsoverslag for utbedring/ny mottaksstasjon på Kløvnes havn.  

 Utrede styrking av administrasjon/samfunns og næringsutvikling 

 Vurdere/utrede lokalisering av klubblokaler. 

 Vi bestiller kostnadsoverslag for etablering av gang og sykkelveg fra Varangerbotn til Nesseby 

 Gang og sykkelvei mellom Varangerbotn og nesseby må innarbeides i kommunens 

trafikksikkerhetsplan 

 Vurdere/utrede en styrking av kulturskoletilbudet/aktiviteter for barn, ungdom og unge voksne. 

Utvide tilbudet med for eksempel en teaterscene, duodjiitilbud evt. Andre aktiviteter. 

 Ønsker at skolefrukt til elevene vurderes i forbindelse med årsbudsjett fra 2016.  

 Ønsker at kommunen vurderer å sette av Kr: 150000,- som gis til ungdom og studenter som søker 

sommerjobb i Nesseby kommune. Det private næringsliv kan også søke på disse midlene for å få 

dekket deler av lønnsutgifter. Dette for å gi et tilbud til flest mulig ungdom/studenter.  

 Samfunns og næringsutviklingsområdet styrkes ved at kr 100 000,- øremerkes til 

kompetansehevende tiltak blant de ansatte.  

 Trafikksikkerhetstiltak i samarbeid med Statens vegvesen:  

(a) Rydding av skog og kratt langs E6 for å hindre påkjørsel av hjortehvilt  

(b) I samarbeid med statens reindrifta igangsette et forprosjekt for sperregjerde på nordsiden av 

E6 fra Varangerbotn til Rovevann. 

Kr 100 000,- settes av til disse tiltakene i 2016   

 

 

 

 

 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.08.2015  

 

Forslag fra Hanne Iversen, Nesseby Arbeiderparti: 

Vi bestiller kostnadsoverslag for utbedring/ny mottaksstasjon på Kløvnes havn.  

Fellesforslag: 

Utrede styrking av administrasjonen/samfunns- og næringsutvikling. 

Vurdere/utrede lokalisering av klubblokaler. 

Votering: 

Rådmannens innstilling med Hanne Iversens forslag og fellesforslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger:  
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2. Nesseby kommunestyre bestiller nærmere utredning av følgende tiltak: 

 

 Utbedring og vedlikehold av kommunale veier. 

 Vedlikehold av kommunale eiendommer. 

 Interkommunalt samarbeid barnevern 

 Tilleggsressurser oppvekst – vedtatt tidligere og legges i budsjettet for 2016. 

 Vestreelvebruen, vedlikehold – kr 100 000,- til forprosjektering. 

 Vedlikehold og utbedring av kommunehuset med ventilasjonsanlegg – kr 100 000,- til 

forprosjektering. 

 Pålegg om retting/lukking av avvik på brannvernområdet. 

 Bestiller kostnadsoverslag for utbedring/ny mottaksstasjon på Kløvnes havn.  

 Utrede styrking av administrasjon/samfunns og næringsutvikling 

 Vurdere/utrede lokalisering av klubblokaler. 

 

 

 

 

 

 

 

PS 28/15 Finansiering av utomhusarbeider - Nesseby Helsesenter 

Rådmannens innstilling 

1. Kommunestyret i Nesseby kommune bevilger kr. 875.000 til finansiering av utomhusarbeider ved Nesseby 

Helsesenter 

 

2. Midlene utgiftsføres utbyttet fra Varanger Kraft AS. 

 

3. Det forutsettes at prosjektet kan gjennomføres innenfor en ramme på kr. 2.150.000 inkl. mva.  

 

4. Dersom prosjektet ikke kan gjennomføres innenfor rammen skal omfanget av prosjektet reduseres og 

legges ut på nytt anbud. 

 

 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 19.08.2015  

Behandling: 

 

Votering:  

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt.  

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

5. Kommunestyret i Nesseby kommune bevilger kr. 875.000 til finansiering av utomhusarbeider ved Nesseby 

Helsesenter 

 

6. Midlene utgiftsføres utbyttet fra Varanger Kraft AS. 

 

7. Det forutsettes at prosjektet kan gjennomføres innenfor en ramme på kr. 2.150.000 inkl. mva.  

 

8. Dersom prosjektet ikke kan gjennomføres innenfor rammen skal omfanget av prosjektet reduseres og 

legges ut på nytt anbud. 
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Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 19.08.2015  

Behandling: 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

9. Kommunestyret i Nesseby kommune bevilger kr. 875.000 til finansiering av utomhusarbeider ved Nesseby 

Helsesenter 

 

10. Midlene utgiftsføres utbyttet fra Varanger Kraft AS. 

 

11. Det forutsettes at prosjektet kan gjennomføres innenfor en ramme på kr. 2.150.000 inkl. mva.  

 

12. Dersom prosjektet ikke kan gjennomføres innenfor rammen skal omfanget av prosjektet reduseres og 

legges ut på nytt anbud. 

 

 

 

 

 

PS 29/15 Legesamarbeid 

Rådmannens innstilling 

 Nesseby kommune inngår ny avtale med fordeling 1 til Nesseby kommune og 3 til Tana kommune (eller 

fordelingsforhold 1 til 3). 

 Tidligere avtale med innhold videreføres. 

 Det etableres felles ledende helsesekretær for Tana og Nesseby for å styrke den daglige driften ved begge 

legestasjoner. Lønnsutgifter fordeles i henhold til ovenfor nevnte fordelingsnøkkel (1 til 3). 

 Legevaktsamarbeidet videreføres som før. 

 Utgifter og inntekter til driften av legetjenesten fordeles mellom Nesseby og Tana kommune i henholdt til 

fordelingsnøkkel 1til Nesseby kommune og 3 til Tana kommune. 

 Ordfører delegeres myndighet til å inngå avtale med Tana kommune 

 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 19.08.2015  

Behandling: 

 

Votering:  

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt.  

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 Nesseby kommune inngår ny avtale med fordeling 1 til Nesseby kommune og 3 til Tana kommune (eller 

fordelingsforhold 1 til 3). 

 Tidligere avtale med innhold videreføres. 

 Det etableres felles ledende helsesekretær for Tana og Nesseby for å styrke den daglige driften ved begge 

legestasjoner. Lønnsutgifter fordeles i henhold til ovenfor nevnte fordelingsnøkkel (1 til 3). 

 Legevaktsamarbeidet videreføres som før. 

 Utgifter og inntekter til driften av legetjenesten fordeles mellom Nesseby og Tana kommune i henholdt til 

fordelingsnøkkel 1til Nesseby kommune og 3 til Tana kommune. 

 Ordfører delegeres myndighet til å inngå avtale med Tana kommune 
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Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 19.08.2015  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling til formannskapet lyder som følger: 

 

 Nesseby kommune inngår ny avtale med fordeling 1 til Nesseby kommune og 3 til Tana 

kommune (eller fordelingsforhold 1 til 3). 

 Tidligere avtale med innhold videreføres. 

 Det etableres felles ledende helsesekretær for Tana og Nesseby for å styrke den daglige 

driften ved begge legestasjoner. Lønnsutgifter fordeles i henhold til ovenfor nevnte 

fordelingsnøkkel (1 til 3). 

 Legevaktsamarbeidet videreføres som før. 

 Utgifter og inntekter til driften av legetjenesten fordeles mellom Nesseby og Tana 

kommune i henholdt til fordelingsnøkkel 1til Nesseby kommune og 3 til Tana kommune. 

 Ordfører delegeres myndighet til å inngå avtale med Tana kommune 
 

 

 

PS 30/15 Økonomirapport - 31.07.2015 

Rådmannens innstilling 

Økonomirapport - 31.07.2015 fra administrasjonen tas til orientering. 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 19.08.2015  

Behandling: 

 

Votering: 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt.  

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Økonomirapport - 31.07.2015 fra administrasjonen tas til orientering. 
 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 19.08.2015  

Behandling: 

 

 

Formannskapets vedtak til kommunestyret lyder som følger: 

 

Økonomirapport - 31.07.2015 fra administrasjonen tas til orientering. 
 

 

 

 

 

 


